



## A SPORTS DAY WITH A DIFFERENCE

5<sup>th</sup> of June 2013



All year the children from the international section have been learning about the different techniques and challenges that blind people are faced with, from how they read to getting around in everyday life.

The pupils also got to meet three blind people accompanied by their guide dogs and were able to ask questions.

To end the year all the grades took part in a sponsored sports day to raise money on behalf of the guide dogs of this region.

It was a fun and successful morning for all who took part.

All the challenges from throwing a basket ball in a hoop to balancing a bean bag on their head to guessing a smell had to be completed blindfolded.

The money raised will go to "Auvergne Chiens Guides d'Aveugles".



section internationale ont appris les différentes techniques et les défis que les aveugles sont confrontés avec, de la façon dont ils lisent pour se déplacer dans la vie quotidienne.

Les élèves ont également pu rencontrer trois personnes aveugles accompagnés de leurs chiens-guides et ont pu poser des questions.

Pour terminer l'année, toutes les classes ont participé à une journée sportive sponsorisé pour récolter des fonds au nom des chiens-guides de la région.

C'était un matin amusant et efficace pour tous ceux qui y ont participé.

Tous les défis, de jeter un ballon de basket dans un cerceau à équilibrer un sac de fèves sur la tête et deviner une odeur, devaient être achevées avec des yeux bandés.

Le montant recueilli est pour « Auvergne Chiens Guides d'Aveugles ».

Holly Milne

Toute l'année les enfants de la